
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 14.06.2019 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 
 

Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Viliam Lučanský , zástupca starostky  
                      Ing. Igor Malko, poslanec  
                      Ing. Rastislav Košút, poslanec                        
                      Ing. Martin Matula, poslanec 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1 a 
Verejnosť :             pán Malko                                        
                                pani Malková 
                                pani Pešková 
                                pani Fabriová 
                                pani Kotrhová 
                                pani Doležalová 
                                pán Blaho 
                                pán Ruman 
                                pán Grajciar 
                                pán Gavula 
                                a ostatní občania 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V úvode 
privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a skonštatovala, že počet prítomných 
poslancov je 7 , t .j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu 
zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.   Otvorenie zasadnutia  
   2.   Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.   Schválenie programu 
   4.   Kontrola uznesení  
   5.   Informácia o ZŠ, MŠ, ŠJ 
   6.   Správa komisie školstva 
   7.   Rozpočtové opatrenie č. VI/2019 a č. VII/2019  
   8.   Správa hlavnej kontrolórky 
   9.   Rekonštrukcia kúrenia v budove základnej školy   
   9.   Rozpočtové opatrenie č. VI/208 
 10.   Žiadosť firmy LYNXWOOD s.r.o. o prenájom obecného pozemku 
 11.   Žiadosť 1736/2019 o prenájom časti obecného pozemku KN 561/2 
 12.  Žiadosť 1748/2019 o predaj alebo prenájom časti pozemku KN 561/2  
 13.  Nesúhlas so zámerom parkoviska na parcele KN 561/2 
 14.  Program odpadového hospodárstva na roky 2016-2020 
 15.  Zabezpečenie akcie „Športový deň Bystričky“  
 16.  Došlá korešpondencia, rôzne  
 17.   Diskusia 
 18.   Záver 
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2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
    Návrhová komisia:           Ing. Rendek, Ing. Malko, Ing. Korbeľ                       
    Overovatelia zápisnice:    Mgr. Pospíšilová,  Ing. Matula 
     Hlasovanie: 
     Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 
3.  Schválenie programu 
     Hlasovanie: 
     Za:  7   Proti:0   Zdržalo sa: 0 
 
4.  Kontrola uznesení  
    Opílenie vŕby 
     Starostka – našli sa občania, ktorí dali podnet na Inšpekciu životného prostredia, zatiaľ obci neprišlo  
     písomné stanovisko. 
     Hlasovanie: 
     Za:  7   Proti:0   Zdržalo sa: 0 
 
5. Informácia o ZŠ, MŠ a ŠJ 
    Starostka – správy sa presunuli na septembrové zastupiteľstvo. 
    Hlasovanie: 
    Za:  7   Proti:0   Zdržalo sa: 0 
 
6. Správa komisie školstva  
    Ing. Matula -  oboznámil prítomných s činnosťou komisie školstva v školskom roku 20198/2019. 
    Príloha č. 2 
    Poslanci správu zobrali na vedomie   
    Za: 7   Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 
7.  Rozpočtové opatrenie č. VI/2019 a č. VII/2019 
     Materiál bol poslancom zaslaný.  
     Príloha č.3 a , 3 b 
     Hlavná kontrolórka informovala poslancov, že v  Rozpočtovom opatrení VI/2019  v Príjmovej časti  
     je  vykonaná zmena – príjem poplatok za rozvoj a vo výdavkovej časti presuny medzi položkami,  aby 
     boli vykryté všetky položky. Rozpočtové opatrenie č.VI/2019 poslanci  berú na vedomie.  
     V rozpočtovom opatrení sú zapracované v príjmovej časti financie z Rezervného fondu za rok 2018  
     v sume 49 741,45 €, tieto financie sú rozpustené do kapitálových položiek ako výstavba chodníka oproti  
     COOP Jednota, zateplenie obecného úradu (spoluúčasť obce a ďalšie položky),  a následná   zmena  
     Plánu investičných akcií. 
     Rozpočtové opatrenie č. VII/2019 a úpravu Plánu investičných akcií na rok 2019 poslanci OZ  schválili. 
     K návrhu neboli vznesené iné pripomienky, preto starostka obce dala za návrh hlasovať. 
     Hlasovanie o predloženom návrhu  v zmysle prílohy 
     Za: 7   Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 
8.  Správa hlavnej kontrolórky č. 2/2019   
     Materiál bol poslancom zaslaný.  
     Príloha č.4 
     Hlavná kontrolórka informovala poslancov, že  vykonala kontrolu dodržiavanie zákona č. 211/2000 Z.z.  
      O slobodnom prístupe k informáciám v obci Bystrička –zverejňovanie faktúr za rok 2018. Kontrolou       
      v danej oblasti  nebol zistený nesúlad so    zákona   č. 211/2000 Z.z.   o slobodnom prístupe k  
      informáciám  v   znení    neskorších    predpisov . 
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       Poslanci správu hlavnej kontrolórky obce zobrali na vedomie. 
       Hlasovanie o predloženom návrhu   
       Za: 7   Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 
 9.  Rekonštrukcia kúrenia v budove základnej školy 
       Materiál bol poslancom zaslaný.  
       Starostka obce informovala poslancov, že posledné dva – tri roky má budova školy problémy s kúrením  
       a taktiež obec Bystrička musí urobiť vysprávky stien v kotolni. Poslanci dostali cenovú ponuku od pána  
       Bízika na výmenu kotlov. Starostka oboznámila tiež poslancov, že musia byť 3 cenové ponuky a bolo by  
       dobré, keby sa výmena kotlov uskutočnila cez prázdniny.  Celková suma financií na výmenu kotlov  
       a opravu stien kotolne je schválená vo výške 10 000,00 €. 
        Príloha č.5 
        Hlasovanie o predloženom návrhu   
        Za: 7    Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
10.   Žiadosť firmy LYNXWOOD s.r.o. o prenájom obecného pozemku 
        Materiál bol poslancom zaslaný.  
        Starostka – odstavná plocha pre kamióny musí byť upravená podľa špeciálnych požiadaviek uvedených v  
         STN 73 6114, preto ak by obec v budúcnosti chcela využiť parcelu na iné účely, bol by veľký problém dať parcelu  
         do pôvodného stavu.  
        Ing. Matula – pokiaľ je to možné, treba zachovať zelené zóny.  
        Príloha č.6 
        Poslanci OZ žiadosť pána Rajniaka zamietli.   
        Hlasovanie o predloženom návrhu   
        Za: 0    Proti: 7   Zdržal sa: 0 
 
11.   Žiadosť 1736/2019 o prenájom časti obecného pozemku KN 561/2 
         Starostka obce – žiadosť hotela Bystrička o prenájom časti parcely KN-C 561/2 na dočasnú parkovaciu  
         plochu pre hotel Bystrička. Zároveň o časť tejto parcely má záujem na prenájom aj pani Pešková. Zámer  
         obce síce vyvesila, ale z dôvodu preloženia zasadnutia OZ obce Bystrička, vyvesený zámer nie je 
         zverejnený 15 dní ako to určuje zákon.   
         Ing. Malko – vzhľadom k tomu, že veľká časť občanov nesúhlasí so zámerom nájmu parcely hotelu  
         a vlastne ani ostatným záujemcom, navrhuje všetky žiadosti o nájom zamietnuť a osadiť značky od čísla  
         rodinného domu 125 po 120 obojstranne zákaz státia. 
         Ing. Matula – treba osloviť firmu Hacom aby zapracovala nové uznesenie  do Projektu dopravného  
         značenia 
         P. Pešková -  má problém s bratom a jeho synmi, pretože trvale parkujú na ceste, preto schvaľuje zákaz  
         státia všetkých motorových vozidiel na miestnej komunikácií. 
         Ing. Košút – mala by sa riešiť nielen jedna ulica ale všetky ulice v obci 
         Starostka – nech odstráni kvetinový záhon a kamene pani Pešková a pán Ruman kamene, obec bude  
         kosiť  tento zelený pás. 
         p. Ruman – kedy sa odstráni stĺp pri hlavnej ceste a rozšíri miestna komunikácia 
         starostka – nemá tlačiareň na peniaze, obec uprednostňuje stavebné aktivity, ktoré slúžia pre všetkých  
         občanov 
         Príloha č.7 
         Poslanci OZ žiadosť pána Grajciara – hotelu Bystrička a pani Peškovej zamietli.   
         Hlasovanie o predloženom návrhu   
         Za: 0    Proti: 7   Zdržal sa: 0 
 
 
 



4 
12.  Žiadosť 1748/2019 o predaj alebo prenájom časti pozemku KN 561/2  
         Starostka -  aj napriek tomu že pani Pešková vybudovala chodník pred jej domom za vlastné financie  
         tak ako mnohí iní občania, obec nebude dávať do prenájmu chodníky pred rodinnými domami 
         Ing. Košút – predaj nie je možný a nesúhlasí s prenájmom obecných chodníkov 
         Príloha č.8 
         Poslanci OZ žiadosť pani Peškovej zamietli.   
         Hlasovanie o predloženom návrhu   
         Za: 0    Proti: 7   Zdržal sa: 0 
 
13.  Nesúhlas so zámerom parkoviska na parcele KN 561/2 
        Tento bod bol už prebratý v predchádzajúcich bodoch 
         Príloha č.9 
 
14.  Program odpadového hospodárstva na roky 2016-2020 
        Starostka -  obec musí mať vypracovaný Program odpadového hospodárstva  v súlade s Programom  
         odpadového hospodárstva VÚC Žilina 
         Príloha č.10 
         Poslanci OZ Program odpadového hospodárstva na roky 2016-2020  obce Bystrička schválili 
          Za: 7    Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
15.  Zabezpečenie akcie „Športový deň Bystričky“  
       Starostka – je potrebné zabezpečiť športový deň -  družba s Bystřičkou – ktorý sa bude konať dňa  
       13.07.2019, ona samotná do 19.07. bude na liečení v Turčianskych Tepliciach. 
       Športové hry zatiaľ, petang,  nohejbal, volejbal 
       Uvariť 1 kotol gulášu,, pán Ličko bude grilovať klobásu, dala urobiť tortu k 15. výročiu družby s obcou  
       Bystřička, s pánom Sopócim je dohodnutý výstup na Feratu. 
       Ing. Malko - navrhuje stretnutie poslancov v Hokejke dňa 01.07.2019 o 18.30 hod. – pracovné stretnutie  
       k organizácii dňa 13.07.2019.   
       Ing. Košút – bude aj pivo či malinovka 
       Starostka – to má na starosti pán Ličko 
       Organizáciu má na starosti predseda kultúrnej komisie Ing. Malko 
       Poslanci schválili sumu  na akciu – 600,00 € 
       Hlasovanie 
        Za: 7    Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
16.  Došlá korešpondencia, rôzne 
       Dotácia pre DHZ na výstavbu hasičskej zbrojnice 
       Starostka obce informovala prítomných, že obec môže opäť požiadať o dotáciu na hasičskú zbrojnicu vo  
       výške 30 000,00 €. Spoluúčasť obce vo výške min. 5 % = 1 500,00 €. 
       Poslanci schválili predloženie žiadosti o dotáciu pre DHZ a sumu  1 500,0 € ako spoluúčasť obce.      
       Hlasovanie 
       Za: 7    Proti: 0   Zdržal sa: 0 
       Žiadosť pána Korbela na prešetrenie stavebných prác na parcele KN-C 675/3 
       Starostka obce informovala poslancov OZ, že pán Korbel nie je spokojný s vybudovaním brány pánom  
       Bártom, pretože brána nie je postavená v súlade s náčrtom z roku 2005.  
       Pán Korbel vysvetlil poslancom, že podľa neho nie je dodržaná projektová dokumentácia z roku 2005,  
       preto predseda stavebnej komisie dostal úlohu prešetriť vyššie uvedenú stavebnú činnosť. 
       Príloha č.11 
       Hlasovanie 
       Za: 7    Proti: 0   Zdržal sa: 0 
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       Žiadosť o vyjadrenie stanoviska k k zmene zriaďovateľa SZUŠ v Bystričke 
       Starostka obce informovala poslancov o žiadosti Súkromnej umeleckej školy Maše Haľamovej, ktorá  
       chce zriadiť  umeleckú školy v obci Bystrička od 1.09.2019. 
       Všetci poslanci OZ súhlasili so zmenou  
        Za: 7    Proti: 0   Zdržal sa: 0 
        Informácia o zóne Zákaz státia  
        Starostka vďaka niektorým občanom obec musela dať vypracovať firme Hacom s.r.o. zákaz státia  
        na miestnych komunikáciách v čase od 15.11. do 15.03. (v zimnom období) Projekt, ktorý zároveň bude  
        riešiť  parkovanie  motorových vozidiel na parkoviskách pred obecným úradom, CCOOP Jednotou a ZŠ. 
        Verejné obstarávanie OÚ - zateplenie 
        Starostka prebehlo výberové konanie na zateplenie obecného úradu, dúfa, že na jeseň sa začnú  
        stavebné práce  
        Envipack – výsledky separácie r. 2017 a rok 2018 
        Starostka informovala prítomných, že separácia  v roku 2018 sa zhoršila v roku 2018 oproti roku 2017 
        Ing. Košút – obec by potrebovala ďalšie kontajnery 
        Starostka  - obci nedajú ďalšie žlté kontajnery na plasty, pretože občania majú zabezpečený zber  
        plastov pomocou žltých vriec, kontajnery sú len pre chatárov. To, že máme nedisciplinovaných občanov,  
        nie je ich problém. Od budúceho roka obec zabezpečí vysýpanie hnedých nádob od rodinných domov,  
        v prípade, že občania budú mať o túto službu záujem. Za uloženie odpadu tento rok platí 8,00 €/ tona  
        a budúci rok 12 €/ tona. 
        Rekonštrukcia vodného toku potoka „Bystričský“ pri RD Žuborovcov   
        Ing. Korbel –  vo vodnom toku  pri RD Žuborovcov sú popadané kamene s brehu zo strany pamätníka,  
        bolo by ich potrebné osadiť do brehu. Taktiež už niekoľko rokov upozorňuje Ing. Kusého – zamestnanec   
        povodia Váhu aby upravili breh potoka na druhej strane za mostom, pretože už je viditeľné plynové  
        potrubie, ale zatiaľ bez úspechu. 
        Výsledky úspešnosti prideľovania financií Projekty  
        Ing. Košút nedostali sme financie na rekonštrukciu trávnika na futbalovom ihrisku ani dotáciu z firmy KIA 
        Starostka – dostali sme dotáciu na Dodatok č. 3 na ÚP           v sume 4 700,00 € 
                                                                na stojisko pod kontajnery v sume 1 000,00 € 
                                                                na vybavenie knižnice       v sume 3 500,00 € 
 
17. Diskusia 
      Ing. Malko  - poďakoval DHZ, Únii žien a červenému krížu a poslancom za zorganizovanie Dňa detí –  
      vydarená akcia 
      pani Kotrhová – poďakovala za zriadenie dočasného záchytného parkoviska – futbal 
      pani Doležalová – zmeny a doplnky č. Dodatku  3 k ÚP ako je to s pripomienkami od občanov 
      starostka – všetky pripomienky má pán Burian a on je odborne spôsobilá osoba na túto činnosť, po  
      vyhodnotení pripomienok bude zvolané stretnutie s firmami ako aj občanmi. 
      Pán Blaho -  pamätná tabuľa  
                         - nesúhlasí s osadením značka Zákaz státia na ulici pre jeho domom 
      Mgr. Pospíšilová – tento rok už má  obec Bystrička navrhnuté všetky činnosti, bol oslovený pán Lacko,  
                                       pamätná tabuľa  bude riešená v budúcom roku 
      Pán Gavula – dokedy bude mať pán Štefánek  metrovicu na obecnom pozemku 
      Starostka – časť komunikácie pred pánom Štefánkom Ľubomírom nie je vlastníkom obec Bystrička  
                           snaží sa to riešiť 
    
18 . Záver 
          Starostka – poďakovala za účasť a ukončila pracovné stretnutie.  
       
 
V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 


